

PRESS RELEASE

EUROUZ Human Resources & Capacity Building Committee Hosted Special Breakfast on Women's Leadership in Uzbekistan



Event pictures: [link](#)

25 July 2025, Tashkent — EUROUZ hosted a special Summer Breakfast Meeting of the Human Resources & Capacity Building Committee at the Hyatt Regency Tashkent, bringing together around 60 professionals from member companies, international organizations, and government institutions.

Focused on the topic “Supporting Women in Business and Entrepreneurship in Uzbekistan,” the event offered a meaningful platform for open conversation around inclusive leadership, gender equality, and workforce development. It brought together voices from the public and private sectors, as well as international organisations, all committed to empowering women in the workplace.

The morning began with welcome remarks from Shakhzodbek Makhmudov, Head of EUROUZ Tashkent Branch; Ketevan Antidze, Director of the Commerzbank AG Representative Office in Tashkent; and Venera Erzina, HR Director, Ipoteka Bank - OTP Group, Committee Chairperson.

Each emphasized the Committee's continued efforts to promote innovation, inclusivity, and collaboration in human resources.

Inspiring keynote speakers shared their perspectives:

Ms Akiko Fujii, UNDP Resident Representative in Uzbekistan, spoke about the UNDP's ongoing efforts to promote women's economic participation through inclusive policy development, targeted capacity-building initiatives, and entrepreneurship programmes that aim to unlock opportunities for women across sectors.

Ms Nozimakhon Davletova, Head of Division within the Department of Foreign Affairs, Presidential Administration of Uzbekistan, Member of the Supervisory Board of "Hamroh" - Women's Entrepreneurship Support Programme, Chair of the Council of Women Entrepreneurs, highlighted national programmes supporting women in business - most notably the government-backed **Hamroh** initiative. Hamroh serves as a comprehensive support platform for female entrepreneurs, offering access to finance, mentorship, training, and partnerships with both international organizations and the private sector, helping women start and grow their businesses in a sustainable way.

Mr Jon Zaidi, Country Director of ACWA Power Uzbekistan, shared how the company is driving inclusion by creating tangible opportunities for women in leadership, technical, and operational roles - demonstrating the private sector's critical role in shaping a more diverse and equitable workforce in the energy industry.

The breakfast concluded with an open conversation, during which members exchanged personal stories, reflected on their lived experiences, and discussed practical ways to foster more inclusive and supportive workplace cultures.

EUROUZ thanks all speakers and participants for their contributions and looks forward to continuing this important dialogue to help shape a more inclusive and dynamic business environment in Uzbekistan.

Remarks from distinguished speakers:

"The WESP programme is a transformative step in empowering women entrepreneurs across Uzbekistan with the skills, confidence, and support needed to build sustainable businesses."

- **Akiko Fujii**, UNDP Resident Representative in Uzbekistan

"By working together with private sector partners and international organizations, Uzbekistan is creating a strong and supportive environment that helps women entrepreneurs grow and succeed."

- **Nozimakhon Davletova**, Head of Division within the Department of Foreign Affairs, Presidential Administration of Uzbekistan, Member of the Supervisory Board of "Hamroh" -



Women's Entrepreneurship Support Programme, Chair of the Council of Women Entrepreneurs

“As we invest in Uzbekistan’s energy future, we also have a responsibility to invest in its people. Supporting women in technical, leadership, and operational roles is not just good practice - it’s essential for building a more inclusive and resilient private sector.”

- **Jon Zaidi**, Country Director, ACWA Power Uzbekistan



EUROUZ, the Europe-Uzbekistan Association for Economic Cooperation, is an international business association & a European Chamber of Commerce in Uzbekistan, working to provide comprehensive support to its members to understand their target market, build more robust business networks & enable a better dialogue with both public & private stakeholders. EUROUZ is a recognized European non-profit, non-commercial association with headquarters in Brussels & a full official branch office in Tashkent. Its members fully fund EUROUZ through membership fees.

Contact: info@eurouz.com

ПРЕСС РЕЛИЗ

Комитет EUROUZ по HR и развитию потенциала провёл особый деловой завтрак, посвященный роли женщин в развитии лидерства и предпринимательства в Узбекистане



Фотографии с мероприятия: [ССЫЛКА](#)

25 июля 2025 года, Ташкент — EUROUZ провела летний деловой завтрак Комитета по HR и развитию потенциала в отеле Hyatt Regency Tashkent, собрав около 60 профессионалов из компаний-членов, международных организаций и государственных учреждений.

Мероприятие, посвящённое теме **«Поддержка женщин в бизнесе и предпринимательстве в Узбекистане»**, стало значимой площадкой для открытого диалога по вопросам инклюзивного лидерства, гендерного равенства и развития трудовых ресурсов. В обсуждении приняли участие представители государственного и частного секторов, а также международных организаций, объединённых общей целью – расширение возможностей для женщин на рабочем месте.

Открыли встречу приветственными словами:

- **Шахзодбек Махмудов**, глава ташкентского офиса EUROUZ;
- **Кетеван Антидзе**, директор представительства Commerzbank AG в Ташкенте;
- **Венера Ерзина**, директор по персоналу Ипотека-Банка (OTP Group), председатель Комитета.

Они подчеркнули неизменную приверженность Комитета принципам инноваций, инклюзивности и сотрудничества в области управления человеческими ресурсами.

Своими взглядами и опытом поделились ключевые спикеры:

- **Акико Фудзии**, постоянный представитель ПРООН в Узбекистане, рассказала о продолжающейся работе организации по расширению экономического участия женщин - через развитие инклюзивной политики, программы повышения потенциала и инициативы по поддержке женского предпринимательства в различных секторах.
- **Нозимахон Давлетова**, начальник управления в Департаменте внешних связей Администрации Президента Узбекистана, член наблюдательного совета программы «Hamroh» по поддержке женского предпринимательства и председатель Совета женщин-предпринимателей, представила национальные инициативы в этой сфере. В частности, она подробно рассказала о проекте **Hamroh**, который выступает в качестве комплексной платформы поддержки женщин, предоставляя доступ к финансированию, наставничеству, обучению и партнерству с международными организациями и бизнесом.
- **Джон Заиди**, директор ACWA Power Uzbekistan, поделился практиками компании по созданию возможностей для женщин в руководящих, технических и операционных ролях, подчеркнув ключевую роль частного сектора в формировании более разнообразной и справедливой рабочей среды в энергетике.

Завтрак завершился открытым диалогом, в ходе которого участники делились личными историями, размышляли о собственном опыте и обсуждали практические шаги по формированию инклюзивной корпоративной культуры.

EUROUZ выражает искреннюю благодарность всем выступающим и участникам за активный вклад и с нетерпением ожидает продолжения этого важного диалога для построения более инклюзивной и динамичной бизнес-среды в Узбекистане.

Инсайты от спикеров:

«Программа WESP — это преобразующий шаг на пути к расширению прав и возможностей женщин-предпринимателей по всему Узбекистану. Она даёт необходимые навыки, уверенность и поддержку для построения устойчивого бизнеса.»

— Акико Фудзии, Постоянный представитель ПРООН в Узбекистане

«Благодаря сотрудничеству с частным сектором и международными организациями Узбекистан создаёт сильную и поддерживающую среду, способствующую росту и успеху женщин-предпринимателей.»

— Нозимахон Давлетова, начальник управления в Департаменте внешних связей Администрации Президента Узбекистана, член Наблюдательного совета программы поддержки женского предпринимательства «Намроҳ», председатель Совета женщин-предпринимателей

«Инвестируя в энергетическое будущее Узбекистана, мы также обязаны инвестировать в его людей. Поддержка женщин в технических, управленческих и операционных ролях — это не просто хорошая практика, это необходимое условие для формирования более инклюзивного и устойчивого частного сектора.»

— Джон Зауди, Директор ACWA Power Uzbekistan



Европейско-Узбекская Ассоциация по Экономическому Сотрудничеству (EUROUZ), является международной бизнес-ассоциацией и европейской торговой палатой в Узбекистане, оказывающей всестороннюю поддержку своим членам для определения их целевого рынка, установления прочных деловых связей и обеспечения диалога между государственными и частными заинтересованными сторонами. EUROUZ является признанной европейской, некоммерческой ассоциацией, полностью финансируемой членскими взносами, со штаб квартирой в Брюсселе и официально зарегистрированным филиалом в Ташкенте.

Контактная информация: info@eurouz.com

MATBUOT XABARI

EUROUZ inson resurslari va salohiyatini oshirish qo'mitasi O'zbekistonda ayollar etakchiligiga bag'ishlangan maxsus nonushta o'tkazdi



Tadbir suratlari: [link](#)

25 iyul 2025, Toshkent — EUROUZ “Human Resources & Capacity Building” Qo‘mitasi tomonidan o‘tkazilgan yozgi ertalabki nonushta uchrashuvi Hyatt Regency Tashkent mehmonxonasida bo‘lib o‘tdi. Tadbirda qo‘mita a‘zolari, xalqaro tashkilotlar va davlat idoralaridan jami taxminan 60 nafar mutaxassis ishtirok etdi.

“O‘zbekistonda biznes va tadbirkorlikda ayollarni qo‘llab-quvvatlash” mavzusi atrofida ochiq muloqot maydoni tashkil etilgan bo‘lib, unda liderlik, gender tengligi va ishchi kuchi rivoji masalalari atrofida muhokama olib borildi. Jamoat va xususiy sektor, hamda xalqaro tashkilotlar vakillari birlashib, ish joylarida ayollarni qo‘llab-quvvatlashga bag‘ishlangan platformani yaratdilar.

Tadbir quyidagi kirish soʻzlari bilan boshlandi:

- Shaxzodbek Maxmudov, EUROUZ Toshkent filiali rahbari;
- Ketevan Antidze, Commerzbank AG vakolatxonasi direktori, Toshkent;
- Venera Erzina, Ipoteka Bank — OTP Guruhining HR direktori va Qoʻmita raisi.

Bu shaxslar innovatsiya, inklyuzivlik va hamkorlik orqali kadrlar salohiyatini oshirish boʻyicha qoʻmitaning doimiy saʼy-harakatlarini taʼkidladilar.

Ilhomlantiruvchi asosiy spikerlar quyidagilar edi:

Akiko Fujii, UNDPning Oʻzbekistondagi Doimiy Vakili, UNDP tomonidan gender siyosatini ishlab chiqish, ayollar tadbirkorligini qoʻllab-quvvatlash va salohiyatni oshirish dasturlari orqali ayollar iqtisodiy ishtirokini koʻpaytirishga doimiy eʼtibor qaratilayotganini taʼkidladi.

Nozimaxon Davletova, Oʻzbekiston Respublikasi Prezidentining tashqi siyosat va iqtisodiy hamkorlik boʻyicha Axborot-tahliliy boʻlimi boshligʻi, “Hamroh” Ayollar Tadbirkorligini Qoʻllab-quvvatlash dasturi nazorat kengashi aʼzosi va Ayollar Tadbirkorlarining Kengash raisi. U davlat tomonidan qoʻllab-quvvatlanadigan Hamroh tashabbusi orqali ayollarga moliyaviy koʻmak, mentorlik, taʼlim va xalqaro hamda xususiy sektor bilan hamkorlik imkoniyati yaratilayotganini qayd etdi.

Jon Zaidi, ACWA Powerʼning Oʻzbekistondagi direktori, xususiy sektor ayollar uchun yetakchilik, texnik va operatsion rollarda amaliy imkoniyatlar yaratish orqali inklyuzivlikni rivojlantirayotganini taʼkidladi.

Ertalabki nonushta ochiq muloqot bilan yakunlandi. Unda ishtirokchilar oʻz shaxsiy tajribalari bilan oʻrtoqlashdilar, hayotiy holatlarni muhokama qildilar va inklyuziv ish muhitini rivojlantirish boʻyicha amaliy gʻoyalarni bildirdilar.

EUROUZ barcha maʼruzachi va ishtirokchilarga minnatdorchilik bildiradi va bu muhim muloqotni davom ettirishni orziqib kutadi — biz birgalikda Oʻzbekistonda yanada inklyuziv va dinamik biznes muhiti shakllantirish ustida ishlashimiz mumkin.

Hurmatli spikerlarning fikrlari:

“WESP dasturi Oʻzbekiston boʻylab tadbirkor ayollarga barqaror biznes qurish uchun zarur boʻlgan koʻnikmalar, ishonch va qoʻllab-quvvatlash imkoniyatlarini kengaytirishda muhim qadamdir.”

- **Akiko Fujii**, UNDPning Oʻzbekistondagi Doimiy Vakili

“Xususiy sektor hamkorlari va xalqaro tashkilotlar bilan hamkorlikda Oʻzbekiston ayol tadbirkorlar oʻsishi va muvaffaqiyatga erishishi uchun kuchli va qoʻllab-quvvatlovchi muhit yaratmoqda.”

- **Nozimaxon Davletova**, O‘zbekiston Respublikasi Prezidentining tashqi siyosat va iqtisodiy hamkorlik bo‘yicha Axborot-tahliliy bo‘limi boshlig‘i, “Hamroh” Ayollar Tadbirkorligini Qo‘llab-quvvatlash dasturi nazorat kengashi a‘zosi va Ayollar Tadbirkorlarining Kengash raisi.

“Biz O‘zbekistonning energetika kelajagiga sarmoya kiritar ekanmiz, uning inson kapitaliga ham sarmoya kiritish mas‘uliyatimiz bor. Ayollarni texnik, yetakchilik va operatsion lavozimlarda qo‘llab-quvvatlash — bu nafaqat yaxshi amaliyot, balki yanada inklyuziv va barqaror xususiy sektorni shakllantirish uchun muhim omildir.”

- **Jon Zaidi**, ACWA Power‘ning O‘zbekistondagi direktori



EUROUZ — Yevropa-O‘zbekiston Iqtisodiy Hamkorlik Assotsiatsiyasi — xalqaro biznes assotsiatsiyasi va O‘zbekistondagi Yevropa Savdo Palatasi bo‘lib, o‘z a‘zolariga maqsadli bozorlari haqida tushuncha berish, kuchli biznes tarmoqlarini shakllantirish va davlat hamda xususiy sektor vakillari bilan samarali muloqotni rivojlantirishda kompleks qo‘llab-quvvatlashni ta‘minlaydi.

EUROUZ — Bryusselda bosh ofisi va Toshkentda to‘liq faoliyat yurituvchi rasmiy vakolatxonasi mavjud bo‘lgan Yevropada ro‘yxatdan o‘tgan, notijorat va noxususiy xalqaro assotsiatsiya hisoblanadi. EUROUZ faoliyati to‘liq a‘zolik badallari hisobidan moliyalashtiriladi.

Aloqa uchun: info@eurouz.com